
Motion till riksdagen 

1988/89: Kr8 

av Lennart Brunander (c) 

med anledning av pro p. 1988/89:129 med förslag 
till medelsberäkningar för Sveriges Radio m.m. 

RADIO SJUHÄRAD 

Lokalradions verksamhet i sjuhäradsbygden har varit ett aktuellt diskus

sionsämne under mycket lång tid. Många gånger har vi fått löften om au 

NU skall det bli av, en fullt utbyggd RADIO 7. Men det har hiuills inte 

blivit så. Det har blivit för lite pengar, det varit annat om Sveriges Radio 

har satsat på. Vi har känt oss lurade flera gånger. l den nu aktuella proposi

tionen finns det med de pengar som enligt SR:s anslagsframställning skall 

ge oss en fullt utbyggd Radio Sjuhärad. Lokalradion skall tillföras yuerliga

re 5,4 milj. Eu ekonomiskt tillskolt som ger LRAB möjlighet alt förverkliga 

vad man så länge lovat. 

l föredraganden överväganden om Sveriges Radio finn det ökade an

slaget med. Däremot har inte kulturministern gett någon vägledning till vad 

pengarna skall användas. 

Jag anser att det är angeläget alt riksdagen understryker vad Sveriges 

Radio säger i sin anslagsframställning att Radio Sjuhärad nu skall bli en 

normalstation. 

Hemställan 

Med hänvisning till vad som anförts i motionen hemställes 

au riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i motio

nen anförts om Radio Sjuhärad. 

Stockholm den 7 april 1989 

Lennart Brrmander (c) 
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